
Steenwijk, 01-12-2022
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde
Inzake: Icebear

Geacht college,

Op de website van de gemeente zou een speciale pagina zijn, www.steenwijkerland.nl/icebear,  met 
alle informatie m.b.t. Icebear. Dat is niet het geval. Wel is de pagina IceBear - Gemeente 
Steenwijkerland recent aangepast zien wij; echter zonder datum van de aanpassing. Eerder bestond 
deze pagina uit verouderd nieuws tot 14-07-2022 maar ook nu is er geen inhoudelijke informatie te 
vinden over icebear. Dit terwijl er ruime tijd geleden als is toegezegd dat er een speciale pagina zou 
komen met inhoudelijk nieuws over Icebear.

• Waarom is de pagina niet aangepast naar de laatste stand van zaken?
• Bent u van mening dat dit niet transparant overkomt op inwoners? 
• Wanneer mogen wij inhoudelijke informatie verwachten op de website?

Op het handhavingsverzoek is niet gereageerd richting de werkgroep. Het negatieve besluit is echter 
alleen te lezen in de informatienota. Een document wat bewoners doorgaans niet inkijken. Los van 
dat hoort het college antwoord te geven op vragen die inwoners stellen. Inmiddels ligt er een 
dwangsom vanuit de werkgroep Stop overlast Icebear.

• Hoe is het mogelijk dat na een ingebrekestelling het college niet heeft gereageerd op het 
handhavingsverzoek van de werkgroep?

• Heeft u na het opleggen van de dwangsom, nu wel gereageerd op dit verzoek en wat is uw 
reactie geweest aan deze werkgroep?

Er is door Veur Elkaar op 25 oktober 2022 een motie ingediend om zorg te dragen voor het WOO 
verzoek van de Werkgroep Stop Overlast Icebear. Zij hebben mondjesmaat documenten ontvangen 
waarbij de toezegging dat voor vrijdag 18 november alle documenten zouden worden overhandigd. 
Op deze datum had de werkgroep nog steeds niet alle documenten in hun bezit.

• Zijn inmiddels alle opgevraagde documenten overhandigd aan de werkgroep?
• Kunnen deze opgevraagde documenten in Ibabs worden geplaatst zodat anderen, inclusief 

raad, ook inzage hebben in deze stukken?

Op 7 juli  2022 is er een aangetekende brief verstuurd naar Icebear.  Echter naar een verkeerd adres. 
Pas op 2 augustus wordt de aangetekende brief alsnog verstuurd naar het juiste adres. 

• Waarom heeft daar een maand tussen gezeten?

Op 22 november 2022 heeft onze fractie nog een vraag gesteld over het ZZS houdend water en het 
antwoord was dat de organisatie is druk met het organiseren van een informatieavond voor 
omwonenden. Dat is ons inziens geen antwoord op de gestelde vraag

• Kunnen wij dat antwoord op onze vraag zo spoedig mogelijk tegemoet zien?

http://www.steenwijkerland.nl/icebear
https://steenwijkerland.nl/Inwoners/Leefomgeving/IceBear
https://steenwijkerland.nl/Inwoners/Leefomgeving/IceBear


Op 30 november heeft de werkgroep Stop overlast Icebear de gemeente een bouwstop verzoek 
aangeleverd vanwege de overschrijding van de maximale hoogte van een bijgebouw. Dit is volgens 
de werkgroep geconstateerd door Handhaving & Toezicht.

• Welke stappen gaat het college ondernemen indien bovenstaande juist blijkt te zijn?

Fractie Veur Elkaar
Aletta Makken


